
 OBEC BIJACOVCE, Obecný úrad 053 06 Bijacovce č. 7 

 

Zápisnica z  20. zasadnutia OZ v Bijacovciach, konaného dňa 28.06.2024 v zasadačke 

obecného domu v Bijacovciach so začiatkom o 19.00 hod. evidovaná v podacom denníku pod 

číslom 15/2024-07, UJ6, A-12 

 

Prítomní: 

- starosta obce  Ing. Jozef  Kalinaj 

- poslanci OZ : Mgr, Mária Krupová, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Pavluvčíková, 

Michal Lepeták, Roman Bežilla, Ľubomír Zajac 

 

PROGRAM : 

 

1. Úvod – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Správa o plnení uznesení 

3. Deň detí 

4. Záverečný účet obce za rok 2023 

5. Správa audítora k účtovnej závierke za rok 2023 

6. Plán kontrolnej činnosti kontrolóra na II. polrok 2024 

7. Správa o kontrolnej činnosti kontrolóra za I. polrok  2024 

8. Výstavba v obci Bijacovce 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

K bodu 1 : 

 

Starosta obce Ing. Jozef  Kalinaj privítal prítomných. Za zapisovateľku 20. zasadnutia  OZ 

navrhol Bc. Zuzanu Topoliovú. Za overovateľov zápisnice navrhol Romana Bežillu                 

a Ing. Bohuša Dzugasa. Starosta obce skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní  6 poslanci  OZ, 

čím je OZ uznášania schopné a oboznámil poslancov s programom rokovania. Nakoľko 

poslanci  k uvedenému programu rokovania OZ nemali žiadne návrhy a pripomienky dal 

starosta    o programe hlasovať. 

 

Uznesenie č. 1 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

            A.  s c h v a ľ u j e   

a) program rokovania  20. zasadnutia  OZ  

 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková,  Ľubomír Zajac  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

Do rokovacej miestnosti sa dostavil poslanec Ondrej Šmihuľa a od bodu 2 rokovania OZ boli 

prítomní všetci 7 poslanci. 

 

 



K bodu 2: 

 

 Starosta obce prečítal správu o plnení uznesení z 19. zasadnutia OZ /správa bola 

poslancom zaslaná pre konaním OZ/. O slovo sa prihlásil poslanec Dzugas s pripomienkou 

spracovania a posielania správy o plnení uznesení v dostatočnom predstihu pred konaním OZ 

nie v deň  konania. Starosta vzal uvedenú pripomienku na vedomie dal o správe plnenia 

uznesení hlasovať. 

 

Uznesenie č. 2 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

                A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

a) správu o plnení uznesení zo 19. zasadnutia OZ 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

K bodu 3 : 

 

Po otvorení tohto bodu starosta obce informoval poslancov o zabezpečení  akcie deň detí, ktorý 

sa bude konať dňa 05.07.2024 na futbalovom ihrisku – stánok s občerstvením  a guláš bude 

zabezpečovať obec – guláš navarí p . Zajac, v rámci programu sú zabezpečené skákacie hrady, 

jazdy na koňoch, účesy, maľovanie na tvár, prehliadka papagájov. V rámci programu sa budú 

kopať pokutové kopy. Po diskusii k tomuto bodu, do ktorej sa zapojili všetci poslanci starosta 

uvedený bod ukončil.   

 

K bodu 4 : 

 

V rámci tohto bodu starosta skonštatoval, že záverečný účet obce bol  zverejnený v zákonom 

stanovených termínoch a uvedený dokument dostali poslanci pred rokovaním OZ 

v dostatočnom predstihu. Následne udelil slovo kontrolórke obce Ing. Ľudmile Kokoruďovej, 

ktorá predniesla správu k záverečnému účtu obce za rok 2023, v ktorej zhodnotila celkové 

hospodárenie obce za rok 2023 a skonštatovala, že záverečný účet je zostavený  v súlade                    

s platnou legislatívou. Obec  v roku 2023 hospodárila s celkovým  prebytkom 87 863,60 eur, 

pre tvorbu rezervného fondu obec navrhuje 10% prebytku z hospodárenia za rok 2023 v sume 

8 800,00 eur. Kontrolórka obce navrhuje schváliť záverečný účet bez výhrad. Starosta k danému 

bodu otvoril diskusiu. Poslanci sa zhodli na prevode do rezervného fondu v sume 8 800,00 eur. 

Zároveň p. Lepeták navrhol zostatok prebytku hospodárenia za rok 2023 rozdeliť nasledovne 

50 0000,00 eur  -  splátka úveru, 12 000,00 eur – zakúpenie strojov do kuchyne KD, 16 000,00 

eur nákup ďalších pozemkov pre IBV. Starosta dal o správe kontrolórky k záverečnému účtu 

a poslaneckých návrhoch hlasovať. Stanovisko hlavného kontrolóra a záverečný účet obce 

tvoria prílohy zápisnice. 

 

 

 



Uznesenie č. 3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  b e r i e   n a   v e d o m i e 

a) správu hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu obce za rok 2023 

 

     B.  s c h v a ľ u j e 

a) záverečný účet obce a celoročné hospodárenie obce Bijacovce za rok 2023 bez 

výhrad 

b) hospodárenie obce za rok 2023, ktorého je prebytok vo výške  87 863,60 eur 

c) použitie prebytku hospodárenia za rok 2023 vo výške 10%  na tvorbu rezervného 

fondu celkom vo výške 8 800,00 eur. 

d) použitie prebytku hospodárenia za rok 2023 vo výške 50 000,00 eur – splátka 

úveru 

e) použitie prebytku hospodárenia za rok 2023 vo výške 12 000,00 eur – zakúpenie 

strojov do kuchyne KD 

f) použitie prebytku hospodárenia za rok 2023 vo výške 16 000,00 eur – nákup 

pozemkov pre IBV 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 

Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, Ľubomír 

Zajac  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

Starosta tento bod ukončil.  

 

 

K bodu 5 : 

 

V úvode tohto bodu starosta obce dala slovo p. Topoliovej ekonómke obce, ktorá predniesla 

správu nezávislého audítora k individuálnej účtovnej závierke za rok 2023, v ktorej 

skonštatovala názor nezávislého audítora, že predložená IUZ obce Bijacovce poskytuje 

pravdivý a verný obraz finančnej situácie obce k 31. decembru 2023. 

Nakoľko nikto z prítomných nemal pripomienky k uvedenému bodu starosta dal o správe 

audítora k IUZ za rok 2023 hlasovať.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 4 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  b e r i e   n a   v e d o m i e   

 

a) správu nezávislého audítora z overenia individuálnej účtovnej závierky za rok 

2023 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 

Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, Ľubomír 

Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

K bodu 6: 

 

V tomto bode starosta udelil slovo kontrolórke obce Ing. Ľudmile Kokoruďovej, ktorá 

oboznámila poslancov s plánom kontrolnej činnosti na II. polrok 2024 a zároveň vyzvala 

poslancov na ich podnety ku kontrolnej činnosti. Nakoľko nikto z prítomných nemal ku 

kontrolnej činnosti žiadne podnety ani pripomienky dal starosta o návrhu plánu kontrolnej 

činnosti na II. polrok 2024 hlasovať 

 

Uznesenie č. 5 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

  A.  s c h v a ľ u j e 

a) plán kontrolnej činnosti za II. polrok 2024 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 

Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, Ľubomír 

Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 7: 

 

V tomto bode vystúpila kontrolórka obce Ing. Ľudmila Kokoruďová, ktorá zhrnula výsledky 

kontroly prevodu nehnuteľného majetku nad 20 000,00 eur,  ktorá okrem iných správ                       

a stanovísk vyplývala z plánu kontrolnej činnosti za I. polrok 2024. V rámci spomínanej 

kontroly obec nakúpila pozemky od občanov obce pre IBV Sever, ktoré po prevode v katastri 

zaradila do majetku obce. Správa z kontroly bude zverejnená na web stránke obce a je prílohou 

zápisnice. K uvedenej správe nikto nemal pripomienky, preto dal starosta o tejto správe 

hlasovať.  

 

 

Uznesenie č. 6 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

  A.  b e r i e   n a   v e d o m i e  

a) správu o kontrolnej činnosti za I. polrok 2024 – výsledok kontroly prevodu 

nehnuteľného majetku nad 20 000,00 eur 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 

Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, Ľubomír 

Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

 

K bodu 8: 

 

V úvode tohto bodu starosta upozornil na zlý stav miestnej komunikácie v časti obce za 

kostolom, kde navrhol vysypať výmole a jamy kamením. Realizácia novej cesty, resp. nového 

koberca je nereálna, nakoľko je potrebné vyriešiť najprv kanalizáciu.  

Starosta informoval prítomných o návšteve DSS Bijacovce, keďže sa tejto návštevy zúčastnili 

len niektorí poslanci a zároveň informoval, že ukončenie prác na  ČOV  pre DSS bude do 

20.07.2024. Obecná kanalizácia je závislá na kolaudácii ČOV pre DSS  Bijacovce.  

Oprava múru – grófska záhrada – rímskokatolícka cirkev dostala z PSK dotáciu na opravu tohto 

múru 2 000,00 eur, opravu bude realizovať v spolupráci s obcou. 

Starosta informoval poslancov, že po diskusii s p. Čipkárom bude vypracovaný dodatok 

k nájomnej zmluve s nájmom 100,00 eur mesačne za prenájom časti miestnosti  bývalého Max 

Clubu. Zároveň p. Čipkár požiadal o vytvorenie prechodu k toaletám v priestoroch bývalého 

Max Clubu.  Poslanci diskutovali o možnom využití zvyšných priestorov Max Clubu, v diskusii 

padlo niekoľko návrhov, medzi inými aj priestory prenajať tak ako sú, priestory zrekonštruovať 

na prevádzku občerstvenia, prípadne iné využitie. V závere sa poslanci uzniesli, že prechod od 

priestorov p. Čipkára do nových priestorov nespriechodniť.  V závere p. Lepeták podal návrh  

nafotiť uvedené priestory a ponúknuť na prenájom za cenu dohodou.  

 

 

 



Uznesenie č. 7 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

  A.  s c h v a ľ u j e 

     a) prenájom časti priestorov Max Club za cenu dohodou 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 

Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, Ľubomír 

Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

K bodu 9: 

 

V rámci tohto bodu starosta udelil slovo riaditeľke ZŠ s MŠ Bijacovce, ktorá informovala 

poslancov o plnení školskej dochádzky žiakov v školskom roku 2023/2024 – vymeškané 

neospravedlnené hodiny. Nakoľko na zasadnutí OZ boli aj rodičia niektorých detí medzi 

poslancami a rodičmi prebehla diskusia a upozornili rodičov, že sú povinný posielať detí tak do 

školy ako aj materskej školy ak sú do nej zapísané. Následne riaditeľka ZŠ s MŠ  oboznámila 

poslancov so žiadosťou o pokračovanie projektu POP 3 – asistentka a odborný zamestnanec pre 

MŠ, ktorý sa predlžuje od 01.09.2024, dodatok je potrebné poslať do 30.06.2024.  V projekte 

je možné  automaticky pokračovať podpísaním dodatku k uzatvorenej zmluve. V rámci tejto 

informácie sa o slovo prihlásil p. Dzugas s námietkou ohľadom informovania OZ 

s pokračovaním projektu na poslednú chvíľu. Niekoľkokrát bola p. riaditeľka poučená, že 

všetky rozhodnutia týkajúce sa financovania školy musia byť prerokované obecným 

zastupiteľstvom. Do diskusie sa zapojili všetci poslanci a dohodli sa, že v rámci predĺženia 

projektu bude potrebné prijať nového zamestnanca na pozíciu asistent MŠ. Poslankyňa 

Krupová podala návrh odsúhlasiť predĺženie projektu POP 3 pre ZŠ s MŠ Bijacovce. Následne 

p.  Lepeták podal návrh urobiť výberové konanie na pozíciu asistent v termíne do 01.09.2024. 

Starosta dal o návrhoch hlasovať. 

 

 

Uznesenie č. 8 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

  A.  s c h v a ľ u j e 

     a) predĺženie projektu POP 3 pre ZŠ s MŠ  s účinnosťou od 01.09.2024 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 
Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová, Michal Lepeták,  Mgr. Mária 

Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Ing. Bohuš Dzugas, Ľubomír Zajac 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 



 

Uznesenie č. 9 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

  A.  s c h v a ľ u j e 

     a) výberové konanie na miesto asistenta pre MŠ v termíne do 01.09.2024 

Hlasovanie: 

Za: 7 

Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas,  Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, Ľubomír 

Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

P. riaditeľka doručila OZ žiadosť o zvýšenie príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole na 

10,00 eur mesačne a zvýšenie mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť 

v školskom klube detí na sumu 5,00 eur. K uvedenej žiadosti sa o slovo prihlásila p. Topoliová, 

ktorá zdôraznila, že uvedené príspevky je možné upravovať len prostredníctvom VZN obce. 

Následne sa do diskusie prihlásila kontrolórka obce, ktorá potvrdila tvrdenie ekonómky 

a zdôraznila, že v auguste obec plánuje úpravu rozpočtu a pri úprave je potrebné zmeniť 

spomínané VZN a tieto sumy upraviť. Do diskusie sa zapojili viacerí poslanci a diskutovali 

o ďalšej prevádzke školského klubu, nakoľko pri schvaľovaní rozpočtu bol rozpočet schválený 

do augusta 2024. Do diskusie sa zapojila p. Kokoruďová s pripomienkou, že momentálne nie 

sú naplnené počty žiakov v školskom klube a aj tí čo navštevujú ŠKD sú žiaci v hmotnej núdzi, 

ktorí príspevok neplatia, preto je diskutabilné o koľko je potrebné zvýšiť poplatok. Poslanec 

Dzugas položil p. riaditeľke otázku či s uvedeným príspevkom bude možné fungovanie klubu 

– koľko platiacich detí bude klub navštevovať. P. riaditeľka  na uvedenú otázku odpovedala, že  

všetci zapísaní žiaci do prvého ročníka budú navštevovať školský klub. K fungovaniu 

školského klubu sa poslanci vrátia na nasledujúcom OZ. 

 

V rámci bodu diskusia sa o slovo prihlásili hostia OZ – občania časti obce za kostolom 

s nasledovnými požiadavkami – vybudovanie prístupovej komunikácie v uvedenej časti obce, 

vybudovanie kanalizácie a vyriešenie zrušených prípojok pitnej vody z dôvodu nedoplatkov. 

Poslanci s obyvateľmi prediskutovali jednotlivé požiadavky. 

Prístupová komunikácia po prívalových dažďoch je zničená, podmytá a vyplavené jamy.  

Momentálne obec neplánuje výstavbu novej komunikácie, nakoľko je potrebné vyriešiť 

kanalizáciu a následne riešiť prístupovú komunikáciu.  Poslanci  poukázali na skutočnosť, že 

za zničenú komunikáciu môžu obyvatelia sami, nakoľko vodu,  a odpad z prania  či umývania 

vylievajú priamo na komunikáciu. Starosta obce ubezpečil občanov, že prístupovú komunikáciu 

opraví tak aby ju dažde nevymývali. V rámci kanalizácie poslanci upozornili prítomných, že po 

výstavbe kanalizácie bude každá domácnosť okrem vodného platiť aj stočné za odvod 

splaškových vôd. Nakoniec sa rozprúdila diskusia k obnoveniu prípojok pitnej vody zrušených 

pre nedoplatky, ktoré sa vyšplhali do sumy cca 3 000,00 eur. Návrh  obyvateľov bol polovicu 

vyplatia sami a druhú vyplatí obec. Poslanci túto možnosť zamietli, nakoľko obec nemôže 

platiť dlhy fyzických osôb iným spoločnostiam. Poslanci diskutovali aj o návrhu p. starostu 

o získaní dotácie na výstavbu automatu na vodu, čo poslanci zamietli z dôvodu vandalizmu 

a zničenia obyvateľmi. Starosta vyzval obyvateľov – dlžníkov, aby zložili spomínanú polovicu 

dlhu a potom bude problém s vodou riešiť. Poslanci diskusiu ohľadom obnovenia zrušených 

prípojok vody ukončili tým, že občania si musia celý dlh vyplatiť a PVS im následne vodu 



pripojí. 

Poslanci v diskusii vyzvali starostu obce, aby objasnil vývoz stavebného odpadu občanmi 

z iných obcí a jeho uloženie na súkromných parcelách v časti obce za kostolom. Túto 

skutočnosť potvrdili aj prítomní obyvatelia tejto časti obce, s tým že tam bol vysypaný stavebný 

odpad z Beharoviec v počte cca 8 nákladných áut 1.6.2024 a asi 20 nákladných áut 15.6.2024. 

Starosta pripustil, že o vývoze tohto odpadu vedel a on sám uskladnenie odpadu povolil. 

Poslanec Dzugas sa starostu opýtal aký dôvod mal na toto povolenie bez oboznámenia 

a schválenia OZ, na čo starosta odpovedal z dôvodu – je to dobrý kamarát. Do diskusie sa 

zapojili tak poslanci ako aj obyvatelia obce prítomní na zasadaní OZ a upozornili starostu, že 

na takéto povolenie nemal právo nakoľko uvedené pozemky nie sú pozemkami obce, ale 

fyzických osôb. Starosta namietal, že uvedené pozemky boli určené na skládku odpadu pre suť 

pri rekonštrukcii cesty ku Slavkovu. Na danú informáciu namietali poslanci OZ tým, že 

povolenie OU odboru životného prostredia bolo udelené len pre konkrétnu suť z uvedenej 

rekonštrukcie a nie pre oficiálnu skládku stavebného odpadu. Následne p. Dzugas podal 

poslanecký návrh  odviezť uskladnený odpad pôvodcom odpadu na vlastné náklady.  Starosta 

obce a p. Zajac namietali, že to nie je možné nakoľko je tento odpad zasypaný konármi a trávou. 

Napriek týmto argumentom dal starosta o poslaneckom návrhu hlasovať. 

 

Uznesenie č. 10  

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

  A.  s c h v a ľ u j e 

     a) odstránenie dovezeného stavebného odpadu na súkromné pozemky v časti obce za 

kostolom pôvodcom odpadu na vlastné náklady 

 

Hlasovanie: 

Za: 2 Ing. Bohuš Dzugas, Michal Lepeták,   

Proti: 0  

Zdržal sa: 5 Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková, 

Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie neschválené 

 

 

Po hlasovaní p. Dzugas upozornil poslancov, že za uvedenú skládku môže obec dostať pokutu, 

či sú si vedomí spoluzodpovednosti za vytvorenie skládky. Starosta obce vyhlásil, že pri 

prípadných postihoch za skládku berie plnú zodpovednosť na seba a s tým spojené následky.  

Do diskusie sa prihlásil p. Lepeták s návrhom postaviť oplotenie uvedených pozemkov, aby sa 

tam skládka nevytvárala. Poslanci tento návrh zamietli, nakoľko  pozemky nie sú obecné. 

Starosta dal o návrhu hlasovať. 

  

Uznesenie č. 11 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

  A.  s c h v a ľ u j e  

     a) výstavbu oplotenia pozemkov v časti obce za kostolom – skládka odpadu 

 

 



 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 1 Michal Lepeták,   

Proti:  

6 

Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, Ľubomír 

Zajac 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie neschválené 

 

V diskusii pokračoval p. Lepeták s námietkou ohľadom vývozu odpadu veľkokapacitným 

kontajnerom umiestneným na zbernom dvore. Kontajner bol niekoľkokrát vyvážaný firmou 

Brantner a naposledy v mesiaci máj, za čo bola obci doručená faktúra v sume 471,63 eur. Ako 

očitý svedok dodal, že prevažná časť odpadu pochádzala od občanov s. č. 196 pri rekonštrukcii  

a sťahovaní p. Vozára. P. Lepeták podal poslanecký návrh vystaviť p. Vozárovi príp. majiteľovi 

domu s. č. 196 faktúru za vývoz kontajnera a hodnote ½ sumy vystavenej firmou Brantner č. j. 

235,82 eur. Starosta dal o návrhu hlasovať. 

 

 

 

Uznesenie č. 12 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

  A.  s c h v a ľ u j e  

     a) vystavenie faktúry za vývoz kontajnera v ½ sumy faktúry vystavenej firmou 

Brantner p. Vozárovi prípadne majiteľovi domu s. č. 196  - 235,82 eur 

 

Hlasovanie: 

Za: 2 Ing. Bohuš Dzugas, Michal Lepeták,   

Proti: 0  

Zdržal sa: 5 Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, Ľubomír 

Zajac 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie  neschválené 

 

Ďalším diskusným príspevkom bol nájom spoločenských priestorov pre združenia a právnické 

osoby. Poslanci diskutovali o znížení poplatku za schôdze týchto subjektov, nakoľko zmenou 

nájmu je potrebné zmeniť sadzobník poplatkov obce tento  bod presunuli na najbližšie 

rokovanie OZ. 

Do diskusie sa prihlásil p. Dzugas s otázkou čerpania prenesených dovoleniek z roku 2023, 

ktoré mali byť vyčerpané do konca júna 2024. Prenesené dovolenky majú 2 zamestnanci obce 

p. Pivovarniček 13 dní a starosta obce 20 dní. Starosta ubezpečil poslancov, že tieto dovolenky 

budú v najbližších mesiacoch vyčerpané. 

Do diskusie sa prihlásil p. Šmihuľa s požiadavkou upratania a vyčistenia verejného 

priestranstva na moste a altánku a zároveň upozornil na neustály neporiadok na schodoch ku 



kostolu. Starosta obce prisľúbil upratanie pracovníkmi aktivačných služieb. Na neporiadok 

a zarastený chodník ku škole upozornil p. Lepeták – taktiež bude v najbližších dňoch upravený. 

Následne  v diskusii vystúpil p. Šmihuľa s požiadavkou rozšírenia kamerového systému v obci 

na úseku medzi mostom a kostolom. Momentálne obec neplánuje rozširovať kamerový systém, 

prípadne sa k tejto téme poslanci vrátia na najbližšom rokovaní OZ.   

 

K bodu 6 : 

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a  zasadnutie OZ ukončil. 

 

V Bijacovciach  28. 06. 2024 

 

Zapisovateľ: Bc. Zuzana Topoliová                    .............................................................. 

 

Overovatelia zápisnice: Roman Bežilla                   .............................................................. 

   

                 Ing. Bohuš Dzugas                          ….......................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

U Z N E S E N I A 

 

z 20. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bijacovce zo dňa  28.06.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom 20. zasadnutí prerokovalo: 

 

 

• Správu o plnení uznesení z 19. zasadnutia OZ 

• Deň detí  

• Záverečný účet obce za rok 2023 

• Správu audítora k účtovnej závierke za rok 2023 

• Plán kontrolnej činnosti kontrolóra na II. polrok 2024 

• Správu o kontrolnej činnosti kontrolóra za I. polrok  2024 

• Výstavbu v obci Bijacovce 

• Diskusné príspevky poslancov 

• Záver 

Uznesenie č. 1 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

         A.  s c h v a ľ u j e   

 

a)  program rokovania 20. zasadnutia  OZ  

 

v Bijacovciach,  28.06.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

                A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

a) správu o plnení uznesení zo 19. zasadnutia OZ 

 

v Bijacovciach,  28.06.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          



                                             starosta obce 

 

 

 

Uznesenie č. 3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

a) správu hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu obce za rok 2023 

 

     B.  s c h v a ľ u j e 

 

a) záverečný účet obce a celoročné hospodárenie obce Bijacovce za rok 2023 bez 

výhrad 

b) hospodárenie obce za rok 2023, ktorého je prebytok vo výške  87 863,60 eur 

c) použitie prebytku hospodárenia za rok 2023 vo výške 10%  na tvorbu rezervného 

fondu celkom vo výške 8 800,00 eur. 

d) použitie prebytku hospodárenia za rok 2023 vo výške 50 000,00 eur – splátka 

úveru 

e) použitie prebytku hospodárenia za rok 2023 vo výške 12 000,00 eur – zakúpenie 

strojov do kuchyne KD 

f) použitie prebytku hospodárenia za rok 2023 vo výške 16 000,00 eur – nákup 

pozemkov pre IBV 

 

v Bijacovciach,  28.06.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

Uznesenie č. 4 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

  A.  b e r i e   n a   v e d o m i e   

 

a) správu nezávislého audítora z overenia individuálnej účtovnej závierky za rok 

2023 

 

v Bijacovciach,  28.06.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 



 

 

 

Uznesenie č. 5 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) plán kontrolnej činnosti za II. polrok 2024 

 

v Bijacovciach,  28.06.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

 

Uznesenie č. 6 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

  A.  b e r i e   n a   v e d o m i e  

 

a) správu o kontrolnej činnosti za I. polrok 2024 – výsledok kontroly prevodu 

nehnuteľného majetku nad 20 000,00 eur 

 

v Bijacovciach,  28.06.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 7  

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

     a) prenájom časti priestorov Max Club za cenu dohodou 

 

v Bijacovciach,  28.06.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 



 

 

 

Uznesenie č. 8 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

     a) predĺženie projektu POP 3 pre ZŠ s MŠ  s účinnosťou od 01.09.2024 

 

v Bijacovciach,  28.06.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

 

 

Uznesenie č. 9 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

     a) výberové konanie na miesto asistenta pre MŠ v termíne do 01.09.2024 

 

v Bijacovciach,  28.06.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

Uznesenie č. 10 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. n e s c h v a ľ u j e 

 

     a) odstránenie dovezeného stavebného odpadu na súkromné pozemky v časti obce za 

kostolom pôvodcom odpadu na vlastné náklady 

 

 

v Bijacovciach,  28.06.2024 

       

       ____________________________ 

 



        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 10 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

  A.  n e s c h v a ľ u j e 

  

     a) výstavbu oplotenia pozemkov v časti obce za kostolom – skládka odpadu 

 

v Bijacovciach,  28.06.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

Uznesenie č. 12 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. n e s c h v a ľ u j e  

 

     a) vystavenie faktúry za vývoz kontajnera v ½ sumy faktúry vystavenej firmou 

Brantner p. Vozárovi prípadne majiteľovi domu s. č. 196  - 235,82 eur 

 

 

v Bijacovciach,  28.06.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 


